
NOVO OBDOBJE
Seja sveta krajevne skupnosti Boris Kidrič

** Sv«t krajevne skupriosti
Borisa Kidriča se je sešel
na prvi seji v novi sestavi.

1 Najpreii so spregovorili o
»ifism*tlw»-^eotarve kamisvj, hi

bodo redno delovale pri sve-
tu Krajevne skupnosti: teh
komisij je devet, v njdh pa
so predlagali prek 50 članov.

Clane sveta so nato sezna-
nili s posfovanrjem , krajevne
skupnosti in Poslovno komu-
nakie enote pri krajevni
skupnosti v prvem polletju.
Ob tem so spregoyoreli tudi
o problemu najemnin, saj so
v Domiu krajevne skupnosti

pcileg krajevnih še druge or-
gar'zacije. Ti plačujejo na-
jenTiino, ki pa je v prijperu
Delavske unive.rze več sot
enkrat niija od dejansk.h
.stroškov Zato se bodo mo-
"•ali z DelavSko univerzo do-
govoriti o novi, ustrezni <na-
jemniini, saj bo sicer Dom
krajevne skupnosti prinašal
izgubo.

Na seji so sprejeld tudi
sklep o pristopu k podpisu
samoupravnega sporazuma o
štipendiranju učencev in
študentov v naši občini.


